
Protokoll fört vid sammanträde med sty-
relsen för Storsjöns Segelsällskap. 
Datum: 070314 
Plats: Sekretariatet. 

 
 

Närvarande:  Barry Smith, Asbjörn Norling, An-
ders Johansson, Helen Göransson, Günther Matthias, 
Kjell Sundström, J P Högbom, Sven Wahlström, Per 
Sandström, Stickan Hedblom, Fredrik Genstrand.  
 

 
§1 Asbjörn Norling öppnade styrelsesammanträdet. 
 
§2 Genomgång av föregående protokoll. 
 Godkändes och lades till handlingarna. 
 
§3 Ekonomi 

Kostnaden för reparationen av pelarna under jolle förrådet c:a 18000:-. Bidrag 
till reparationen sökes bl.a. hos kommunen och vattenregleringsföretag. 
Ansv.AN. I övrigt inga större förändringar. 

 
§4 Post 
 Protokoll från MNSF. De efterfråga en representant till valberedning från jämt-

landsklubbar. Kallelsen till årsmöte Föreningsarkivet har kommit.  
 
§5 Rapporter 
  
 Ordförande 
 Läget för sjösättningskranen till nya varvet är ej bestämt. Det pågår diskussioner 

kring placeringen. En skrivelse till kommunen förberedds och information om 
detta hanteras via hemsidan. 

  
  
 Utbildning 

Inget att rapportera. 
 
 
 Jolle 

H-B ifrågasätter segelstället som följde med vid köpet av optimisterna. Asbjörn 
kollar detta. 

 
 

Kölbåt 
Inget att rapportera.  

 
Anläggning 
Inget att rapportera. 
 
 
Webbmaster 
Idén om en webb kamera placerat på varvet och/eller hamnen diskuterades. 
 
 
 
 
 



Ceremoni 
Inget rapporterades. 
 
Roderbladet  
Vår numret skall skickas ut senast 1/5 med bifogade inbetalningsblanketter. För 
årsavgiften. Stopp datum 5/4. Respektive funktionsansvarig skall leverera in un-
derlaget före det. 

 
 
§6 Övriga Frågor 
 Annonsbilagan 

Det råder brist på intresse när det gäller att ta itu med en annonsbilaga därför 
blir det ingen bilaga. Som en konsekvens kommer jollesektionen att granska 
möjligheten att minska på kostnader samt ökar intäkterna för budgetåret. Förslag 
presenteras på nästa styrelsesammanträde. 
 
Stagarna 
Eftergranskning av de nuvarande stadgar och riksidrottsförbundets stadgar visar 
på så små skillnader att styrelsen beslutade att behålla de nuvarande stadgarna. 
 
Medlemsregistret 
I överenskommelse med Per Sandström beslutade styrelsen att Per blir ansvarig 
för uppdatering och underhåll av medlemsregistret via klubben on line. Per och 
Sven samarbetar för att få det praktiska att fungera. 
 
Anders och Helen skall skicka respektive sektions evenemangskalender till 
kommunens evenemangskalender. 
Kjell Sundström skall kolla med det företaget som sköter rivningen av Beijers 
om inte vi kan få ta på staketet som finns där. Det skulle kunna passa bra till in-
hägnandet av det nya varvet.  
 
      

§7 Kvarstående frågor 
• Funktionsbeskrivning Ansv.AN 
• Varvsbestämmelser Ansv.KS 
• Förslag till budgetjustering Ansv.HG 
 

§8 Tagna beslut: 
• Nuvarande stadgarna behålls. 
• Per ansvarar för medlemsregistret. 

  
 

§8 Avslutning. 
Ordförande avslutade sammanträdet och tackade Helen för det fantastiska fikat. 
Asbjörn fick äran att ansvara för fikat vid nästa sammanträde den 16 april 2007 
kl. 19.00 på sekretariatet. 
 

 
 
 __________________  __________________ 
 Asbjörn Norling  Barry Smith 

Ordförande   Sekreterare 


	 Godkändes och lades till handlingarna.
	 Asbjörn Norling  Barry Smith


